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P R O T O K Ó Ł   N R XXV/09 

z Sesji Rady Gminy w Strawczynie 

z dnia 12 marca 2009 roku 

 

 

W Sesji udział wzięli: 

1) Radni 

2) Sołtysi 

3) zaproszeni goście 

Listy obecności w załączeniu. 

Porządek obrad w załączeniu. 

 

 

Ad. 1. 

Pan Wiesław Piotrowski - Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia 

posiedzenia i powitał zebranych. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. Na ogólny stan 15 

Radnych, w Sesji udział wzięło 15 Radnych. Wszyscy Radni byli obecni.  

W związku z tym Sesja moŜe podejmować prawomocne decyzje. 

 

Ad. 2. 

Na sekretarza obrad został powołany Pan Janusz Malicki -Wiceprzewodniczący 

Rady Gminy, a na protokolanta powołano Małgorzatę Woźniak. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe zgodnie z porządkiem obrad                 

w  punkcie 6, jako pierwsza powinna być podjęta uchwała w sprawie zmian w 

budŜecie gminy Strawczyn na 2009 r., a w następnej kolejności uchwały: w sprawie 

zatwierdzenia taryf... i w sprawie ustalenia stawek dotacji dla Zakładu.  

Postanowienia zawarte w tych uchwałach wiąŜą się ze zmianami w budŜecie gminy. 

W związku z tym zgłosił wniosek formalny o zmianę w porządku obrad odnośnie 

kolejności podejmowania uchwał, aby projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie 
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gminy Strawczyn na 2009 r. był podjęty jako ostatni podpunkt w punkcie 6.                       

W podpunkcie a) punktu 6 będzie rozpatrywany projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej i kolejność następnych projektów uchwał zmieni się odpowiednio. 

 

Wniosek został przegłosowany: 

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Wniosek został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad. 3. 

Zapytania i interpelacje. 

 

Pan Stanisław Zdyb – Radny – chciałem zapytać (odpowiedź nie musi być udzielona 

w tej chwili) o budowę drogi powiatowej Piotrowiec – Promnik. Nie znam numeru, ale 

wiadomo o którą drogę chodzi, szczególnie o przebudowę tej drogi przez Oblęgorek. 

Na licznych spotkaniach, zebraniach mieszkańcy pytają, kiedy to będzie robione i czy 

w ogóle będzie robione? Chodzi głównie o budowę chodnika przez wieś, bo jest 

bardzo niebezpieczne, szczególnie zimą, kiedy ta droga robi się wąska. Dzieci                      

i mieszkańcy tamtędy chodzą, a busy szybko tam jeŜdŜą i nie tylko busy i jest bardzo  

niebezpiecznie. Jeśli nie miałaby być robiona, to pytają czy nie moŜna by zamontować 

takich progów zwalniających. Nie wiem, nie znam się na tym, czy na powiatowej 

drodze się takie montuje, czy nie. Powiedziałem, Ŝe prawdopodobnie w tym roku 

będzie ta budowa rozpoczęta, ale chciałbym się dowiedzieć, kiedy ta droga będzie 

rozpoczęta.  

Wiem, Ŝe to jest droga powiatowa, dlatego nie oczekuję w tej chwili odpowiedzi. Jeśli 

będzie moŜliwe to w najbliŜszym czasie proszę o udzielenie odpowiedzi. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował – jeŜeli będzie to moŜliwe, to odpowiedź 

będzie udzielona w punkcie 9. 
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Ad. 4.    

Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy - przedstawił informacje z realizacji 

uchwał Rady Gminy podjętych na Sesji w dniu 12 lutego 2009 r. oraz informacje                       

z prac Wójta Gminy między Sesjami Rady Gminy (mat. w zał.). 

Rada Gminy przyjęła przedłoŜone informacje. 

 

Ad. 5. 

Do protokółu Nr XXIV/09 z Sesji Rady Gminy z dnia 12 lutego                     

2009 r. nie wpłynęły uwagi i zastrzeŜenia. 

 

Rada Gminy przyjęła protokół w brzmieniu jak sporządzono. 

 

Ad. 6. a) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej. 
 

Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy poprosiła o naniesienie autopoprawki w § 1 

odnośnie kwoty pomocy, w projekcie uchwały była kwota 120 000 zł, będzie                 

118 000 zł, w związku z tym, Ŝe koszty projektu na przebudowę tego chodnika 

ponoszone były wcześniej z budŜetu gminy w kwocie 4 000 zł. Ten wydatek musi być 

uwzględniony i podzielony na dwie części, teraz kwota na przebudowę faktyczną 

zmniejszyła się ze 120 000 zł na 118 000 zł. 

To jest przyczyna zmniejszenia kwoty pomocy finansowej. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały z poprawką.  

 

Pan Arkadiusz Wilczkowski – Przewodniczący Komisji BudŜetu i Inwestycji 

poinformował, Ŝe opinia Komisji co do projektu uchwały po naniesieniu poprawek jest 

pozytywna.  

 

Projekt uchwały przegłosowano: 

- za – 15, 
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- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr XXV/172/09 z poprawką podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 6. b) 

 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia              

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie gminy Strawczyn. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał w/w projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwała Nr XXV/173/09 została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 6. c) 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Strawczynie. 

 

Pani Agnieszka Kurczyńska – Główna Księgowa Zakładu Gospodarki Komunalnej – 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, proszę o uwzględnienie autopoprawki w § 5 

polegającej na dopisaniu na początku zdania: „Z dniem 10 kwietnia 2009 r.”, aby § 5 

otrzymał brzmienie: „Z dniem 10 kwietnia 2009 r. traci moc uchwała Nr XIII/102/08 

Rady Gminy w Strawczynie z dnia 29 stycznia 2008 r. w sprawie ustalenia kwoty            

i zakresu dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Strawczynie”.     

Proponujemy wprowadzenie takiego zapisu ze względu na bezpieczeństwo 

kontynuowania dotychczasowej uchwały, która nas obowiązuje do dnia wprowadzenia 

i obowiązywania nowej. śeby obecna uchwała nie straciła mocy z dniem podjęcia 

nowej. 

 

Pan Przewodniczący obrad – uwaŜam, Ŝe jest celowe dodanie tego zapisu, Ŝeby 

uściślić, kiedy traci moc tamta uchwała i obowiązuje od tego dnia nowa uchwała.  
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Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały z poprawką i poddał pod 

głosowanie:  

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwała Nr XXV/174/09 wraz z poprawką została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad. 6. d) 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie rozwiązania 

Związku Międzygminnego „GAZOCIĄG” z siedzibą w Radoszycach. 

 

Projekt uchwały przegłosowano:  

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwała Nr XXV/175/09 została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 6. e) 

 Projekt uchwały w sprawie zaliczenia i ustalenia przebiegu istniejących dróg 

gminnych na terenie gminy Strawczyn. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie:  

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwała Nr XXV/176/09 została podjęta jednogłośnie. 

 

Pan Przewodniczący obrad ogłosił przerwę od godz. 1240 do godz. 1300. 

 

Podczas przerwy odbyło się posiedzenie Komisji BudŜetu i Inwestycji. 
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Po przerwie obrady wznowiono. 

 

Ad. 6. f) 

 Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy przestawiła projekt uchwały w sprawie  

zmian w budŜecie gminy Strawczyn na 2009 r.  

 

Pan Arkadiusz Wilczkowski – Przewodniczący Komisji BudŜetu i Inwestycji – 

Komisja obradowała podczas przerwy, zapoznała się ze wszystkimi zmianami                       

i zaopiniowała je pozytywnie. 

Chcemy jednocześnie zobligować Pana Kierownika ZGK do szukania oszczędności, 

Ŝeby gospodarował w taki sposób, Ŝeby te dotacje były z roku na rok coraz mniejsze. 

Aby ewidencjonować te wszelkie straty, które są, te zdroje uliczne, Ŝeby w miarę 

moŜliwości załoŜyć tam liczniki. śebyśmy mieli świadomość jaki jest pobór, a jakie są 

straty, aby kwoty udzielanych dotacji z roku na rok były niŜsze. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały z poprawkami i poddał pod 

głosowanie:  

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwała Nr XXV/177/09 z poprawkami została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad. 7. 

Przyjęcie raportów jednostek organizacyjnych gminy za 2008 r. 

 

Pan Grzegorz Gad – Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej przedstawił roczny 

raport z wykonania zadań rzeczowych i finansowych Zakładu Gospodarki Komunalnej 

w Strawczynie za 2008 r. (w zał.). 
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Pan Stanisław Zdyb – Radny – na posiedzeniach Komisji wielokrotnie rozmawialiśmy 

na temat strat. Ogromne straty, co trzeci litr jak słyszymy, gdzieś nam ucieka. 

Wiadomo, Ŝe trochę tej wody bierze straŜ, ale przecieŜ to nie aŜ tyle. Publiczną 

tajemnicą jest, Ŝe w wielu gospodarstwach są „lewe” podłączenia. Następuje zwykła 

kradzieŜ wody. Dobrze by było Panie Kierowniku, Ŝebyście opracowali takie 

ogłoszenie na tablicę ogłoszeń, poprosimy Pana Redaktora, aby równieŜ w gazetce to 

zamieścił, Ŝe pracownicy Zakładu będą kontrolować przyłącza. Będą dokonywać 

analiz, Ŝe w danym gospodarstwie zamieszkuje tyle i tyle osób, jest tyle inwentarza,             

a zuŜycie wody jest małe. Trzeba wystąpić z apelem, Ŝeby likwidować takie nielegalne 

podłączenia. śeby sąsiedzi mieli podany numer telefonu na tej tablicy ogłoszeń, Ŝeby 

zgłaszali taką kradzieŜ. Bo płacimy za to my wszyscy. Dobrze by było, aby taką akcje 

rozpocząć, być moŜe trochę ta kradzieŜ się zmniejszy. MoŜna by dopowiedzieć, Ŝe 

jeŜeli w jakimś określonym terminie te nielegalne podłączenia będą usunięte, to nie 

będzie Ŝadnych konsekwencji, coś w rodzaju abolicji, a po tym terminie będą kary.    

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Pani Jadwiga ElŜbieta Błaszczyk – Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych 

w Strawczynie przedstawiła roczny raport Zespołu Placówek Oświatowych 

w Strawczynie za rok 2008 (w zał.). 

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 
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Pani Henryka Cisowska – Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych w Oblęgorku 

przedstawiła roczny raport Zespołu Placówek Oświatowych w Oblęgorku za 2008 r. 

(w zał.). 

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna – chciałam tylko dodać do tych planów 

inwestycyjnych - remontowych, Ŝe odnośnie sali gimnastycznej w Oblęgorku                      

w części, gdzie jest świetlica i stołówka jeszcze elewacja zewnętrzna by się przydała 

do odświeŜenia. Bo ona troszkę przy tej bardzo ładnie wyglądającej części nowej                

i odświeŜonej wygląda troszkę jak „strup”. Więc dach to jest bardzo waŜna rzecz, ale 

wydaje mi się, Ŝe takŜe odświeŜenie elewacji jest dosyć waŜne, Ŝeby to nie odstawało. 

 

Pan Przewodniczący obrad – nie moŜemy poruszonych spraw przyjąć jako wniosku, 

poniewaŜ raporty przedstawiają Kierownicy jednostek, więc proszę określić jaki cel 

jest tej wypowiedzi? 

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna – wydaje mi się, Ŝe jeŜeli w planowanych 

remontach, czy na przyszły rok, czy w wieloletnim planie, moŜe warto by było 

uwzględnić jeszcze odświeŜenie elewacji sali gimnastycznej i świetlicy, czyli tej 

części starej budynku szkoły, która nie została odświeŜona. 

 

Pan Przewodniczący obrad – raporty są składane co roku i myślę, Ŝe Pani Dyrektor                

w przyszłości uwzględni podpowiedź. 

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 
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Pani Beata Kabała – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Rudzie Strawczyńskiej 

przedstawiła roczny raport Szkoły Podstawowej w Rudzie Strawczyńskiej za 2008 r. 

(w zał.).  

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Pani Ewa Jakubczyk – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Korczynie przedstawiła raport 

z rzeczowej i finansowej realizacji zadań oraz planów na najbliŜszy rok i zamierzeń 

wieloletnich w Szkole Podstawowej w Korczynie (w zał.). 

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Pani ElŜbieta Gieroń – Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych w Promniku 

przedstawiła raport Zespołu Placówek Oświatowych w Promniku za 2008 r. (w zał.). 

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Pani Justyna Wieczorek – Dyrektor Publicznego Przedszkola w Promniku 

przedstawiła raport Publicznego Przedszkola w Promniku za 2008 r. (w zał.). 
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Raport został przegłosowany: 

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Pani Beata Zajęcka – nauczyciel Szkoły Podstawowej w Niedźwiedziu przedstawiła 

roczny raport jednostki – Szkoła Podstawowa w Niedźwiedziu za rok 2008 (w zał.). 

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Henryk Osmenda – nauczyciel Szkoły Podstawowej w Chełmcach przedstawił 

raport Szkoły Podstawowej w Chełmcach za rok 2008 (w zał.). 

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Pani Wiesława Jarząbek – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

przedstawiła roczny raport Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2008 r. 

(w zał.). 

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 15, 

- przeciw – 0, 
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- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Pani Halina Snoch – Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej przedstawiła 

sprawozdanie Gminnej Biblioteki Publicznej w Strawczynie za 2008 r. (w zał.). 

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Bogdan Woźniak – Kierownik Gminnego Ośrodka Kultury przedstawił roczny 

raport Gminnego Ośrodka Kultury w Strawczynie za 2008r. (w zał.). 

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 8. 

Informacja z prac Zespołu ds. nazewnictwa ulic. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Przewodnicząca Zespołu ds. nazewnictwa ulic 

poinformowała, Ŝe do tej pory przygotowane są mapy sołectw, których mieszkańcy 

opowiedzieli się za wprowadzeniem nazewnictwa ulic. 

ZłoŜyła wniosek o przedłuŜenie terminu składania wniosków w powyŜszej sprawie 

przez mieszkańców, organizacje pozarządowe i stowarzyszenia do 30 kwietnia 2009r., 

a termin przedstawienia wyników pracy Zespołu do końca maja br. 
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Zaproponowała włączenie do pracy Rady Sołeckie, Ŝeby zorganizowały spotkania                 

i przygotowały swoje propozycje. 

 

Pan Przewodniczący obrad zwrócił się z zapytaniem, czy nie przedłuŜyć czasu 

składania wniosków dotyczących nadawania nazw ulic do końca maja 2009 r.,                      

a przedłoŜenie informacji z prac Zespołu do końca czerwca 2009 r.? 

 

Pani Anna Dziewanowska – Przewodnicząca Zespołu ds. nazewnictwa ulic złoŜyła 

wniosek o przedłuŜenie terminu zgłaszania propozycji nazw ulic do 31 maja 2009 r.,              

a przedłoŜenia wyników pracy Zespołu do 30 czerwca 2009 r. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie złoŜony wniosek: 

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 9. 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – odnośnie modernizacji drogi powiatowej, raz  

w miesiącu kontaktuję się z Powiatowym Zarządem Dróg. Na modernizację 

(przebudowę) drogi Promnik – Piotrowiec, Powiatowy Zarząd Dróg złoŜył wniosek       

o pozyskanie środków z funduszy Unii Europejskiej. W pierwszym terminie oceny, 

wniosek nie został przyjęty do realizacji, jest na liście rezerwowej. Będzie kolejna 

analiza i nie wiadomo, czy będzie ujęty do realizacji, czy nadal zostanie na liście 

rezerwowej. 

W pierwszym etapie ma być realizowany odcinek Chełmce – Oblęgorek do Porzecza, 

natomiast drugi etap Oblęgór do drogi Ruda Strawczyńska – Grzymałków na obecną 

chwilę nie jest brany pod uwagę. 
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Jest nowy wniosek, poniewaŜ zamierzamy robić kładkę w Niedźwiedziu i chcemy tą 

drogę uwzględnić. To wszystko są wnioski, ale decyzji nie ma. 

Wniosek zgłoszony podczas Sesji przekaŜę do Powiatowego Zarządu Dróg. JeŜeli 

okaŜe się, Ŝe droga nie będzie robiona z udziałem środków unijnych, to trzeba ją 

poprawić, aby było bezpieczniej. 

ZaangaŜowanie prac przy budowie kanalizacji Kuźniaki – Ruda Strawczyńska wynosi 

40 %, wykonawca złoŜył fakturę, a my nie mamy podpisanej pre-umowy. Taka sama 

sytuacja jest z budową zbiornika wodnego, roboty są wykonane w 30 %. 

Docierały do nas informacje o szybkim uruchomieniu środków z Unii Europejskiej. 

Wykonawca kanalizacji złoŜył fakturę na 2,5 mln zł, jeśli jeszcze wystawi fakturę 

wykonawca zbiornika wodnego, to moŜemy mieć problemy finansowe. 

Będę rozmawiał z Dyrektorem Departamentu Urzędu Marszałkowskiego. 

Zastanawiam się, co jeszcze moŜemy zrobić, moŜe zwrócić się do naszego Radnego 

Powiatowego? 

Wniosek będzie przesłany do  Powiatowego Zarządu Dróg, moŜe zamontują progi 

zwalniające? 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował – jeŜeli ktoś z Radnych lub Sołtysów nie 

odebrał informacji o dochodach, proszony jest o zgłoszenie się do Referatu Finansów. 

 

Ad. 10. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Pan Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął XXV Sesję, która rozpoczęła się, o godz. 1000, a zakończyła o godz. 1430. 

 

 

Protokołowała:    Sekretarz obrad:   Przewodniczący obrad: 

  

Małgorzata Woźniak   Janusz Malicki               Wiesław Piotrowski 


